

12th August 2026

Sub: Resolution of Board Meeting

12 أغسطس 2026

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of OQ Exploration and Production S.A.O.G. (the “Company”) met on 12 August 2026 to discuss various agenda items. During the meeting, the Board approved several resolutions, the key details of which are outlined below:

عقد مجلس إدارة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع. (“الشركة”) اجتماعه اليوم، 12 أغسطس 2026، حيث استعرض وناقش عددًا من البنود خلال جدول أعماله، وخلال الاجتماع تم اتخاذ عدة قرارات. وفيما يلي، نوضح القرارات الصادرة عن المجلس:

1- Approval of Financial Statement:

1- اعتماد القوائم المالية:

The Board of Directors approved the Company’s audited financial statements for the period ended on the 30th of June 2026, which will be published on the Company’s website and on the Muscat Stock Exchange (MSX) platform.

اعتمد مجلس الإدارة القوائم المالية المدققة للفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026، والتي سيتم الإفصاح عنها ونشرها على الموقع الإلكتروني للشركة ومنصة بورصة مسقط.

2- Proposal of Cash Dividend Distribution to the OGM:

2- اقتراح الموافقة على توزيع أرباح نقدية وعرضها للجمعية العامة العادية:

- The Board of Directors proposed a cash dividend of ~~57.7~~ 57.7 million equivalent to 7.23 baisa per share, for Q2 2026, payable in September 2026 to shareholders as of the cut-off date of 31 August 2026, subject to shareholders’ approval at the Ordinary General Meeting to be held on 31 August 2026.
- The Board of Directors proposed a cash performance linked dividend for H1 2026 amounting to ~~38.45~~ 38.45 million in total (equivalent to 4.8 Baiza per share), subject to shareholders’ approval at the OGM on 31 August, to be paid in two equal installments:
 1. First installment in September 2026 as cut off-date as 31st Aug. 2026
 2. Second installment in November 2026 as cut off-date as 25th Nov. 2026
- The Board of Directors proposed delegating authority to the Board to declare the Q3 2026 cash dividend amounting ~~57.7m~~ 57.7m, with dividend cut-off date 25th November 2026.

- اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية بإجمالي 57.7 مليون ~~ع.ع.~~ وبواقع 7.23 بيسة للسهم الواحد عن الربع الثاني من عام 2026، على أن يتم صرفها في سبتمبر 2026 للمساهمين المستحقين بتاريخ 31 أغسطس 2026، وذلك بعد موافقة المساهمين خلال اجتماع الجمعية العامة العادية المقرر عقده بتاريخ 31 أغسطس 2026
- اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية مرتبطة بالأداء عن النصف الأول من السنة المالية 2026 بمبلغ إجمالي وقدره 38.45 مليون ~~ع.ع.~~ ما يعادل 4.8 بيسة للسهم ذلك بعد موافقة المساهمين خلال اجتماع الجمعية العامة العادية المقرر عقده بتاريخ 31 أغسطس 2026، على أن يتم صرفها على دفعتين متساويتين:
 1. الدفعة الأولى في سبتمبر للمساهمين المستحقين بتاريخ 31 أغسطس 2026.
 2. الدفعة الثانية للمساهمين المستحقين بتاريخ 25 نوفمبر 2026.
- اقترح مجلس الإدارة أن يتم تفويضه لإقرار وتوزيع أرباح نقدية عن الربع الثالث من السنة المالية 2026 بمبلغ إجمالي وقدره 57.7 مليون ~~ع.ع.~~ على أن يكون تاريخ الاستحقاق لتوزيعات الأرباح هو 25 نوفمبر 2026.

Best Regards,
Khalid Al Qassabi
Chief Financial Officer

أطيب التحيات،
خالد القصابي
الرئيس التنفيذي للمالية

